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Zápis č. 3 / 2025 

Ze zasedání výboru Atletika Jihlava z.s. dne 17.3.2025 

Přítomni (výbor): Nosek, Pytlíková, Vavřinová, Šutera,  Kubelíková, Pekařová, Střelec 

Omluveni:  

Program: 

1. Hostování 

2. Bodné  

3. Odměny 

4. Nákup materiálu 

5. Tréninkové skupiny  

6. Oddílové oblečení 

7. Pronájem tělocvičny  

 

K bodu 1 

p. Nosek informovala: 

• Hostování v kategorii muži a mládež (Kopecký, Střelec, Dreisig, Švec) - povoleno 

• Hostování v kategorii ženy a mladší - nepovoleno 

• Do Jihlavy je v jednání hostování (Sára Pavlidů, Veronika Formanová, Andrea Zabloudilova, Tereza 

Ptáčková, Bára a Kateřina Moravcovi) v kategoriích ženy potažmo mládež. 

• Výbor odsouhlasil  (pro 6 x proti 1) 

 

 K bodu 2 

               p. Nosek informovala: 

• Konečná částka za vyplacené bodné v kategorii juniorky za rok 2025, bude řešena 

 v průběhu letošního roku 

 

K bodu 3 

p. Nosek informoval: 

• Navýšení odměny všem členů výboru za provedenou práci za rok 2025, vyplácena bude do konce 

roku 2025 

• Výbor odsouhlasil   

 

K bodu 4 

p. Nosek informoval: 

• Proběhl nákup vybavení pro tréninky dle zápisu ze schůze ze dne 11.2.2025 

• Dále se řeší možný nákup profi „Elektronického startovacího zařízení s elektronickou pistolí“                           

(pouze pistole 50tis. Kč, celý komplet cca 110tis. Kč) 
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 K bodu 5 

 p. Nosek informoval: 

• Z důvodu odchodů stávajících a příchodů nových trenéru, dojde od září 2025 ke změnám 

v tréninkových skupinách 

• Vše bude řešeno na trenérské radě v průběhu roku 

 

K bodu 6 

 p. Nosek informoval: 

• Již dlouho trvající problém s dlouhými  (2 - 3 měsíce) dodávkami sportovního oblečení s logem 

Atletiky Jihlava od firmy CRAFT, ZBYTEČNÁ LOGISTIKA PŘES TRENÉRY 

• P. Vavřinová prověření možnost změny dodání tzn. zkrácení na 3 týdny a zasílání přímo 

objednavateli na adresu. 

• Na příští schůzi výrobu, dojde ke konečnému rozhodnutí, zda setrváme u firmy CRAFT nebo 

vezmeme jiného dodavatele. 

 

K bodu 7 

 p. Nosek informoval: 

• Slíbený pronájem nové tělocvičny v novém areálu Horácké areny panem Fialkou v září 2024                   

nakonec nebude v přislíbeném rozsahu, čeká se na vyjádření HC Dukla Jihlava 

• Tato skutečnost nás jen utvrzuje v potřebě vlastního tunelu. 

 

 

Výbor schválil 

 

 

Další výbor proběhne  24.4.  od 17:00 hod 

 

 

          Pavel Nosek 

          předseda Atletika Jihlava z.s.  


